
Referat af skolebestyrelsesmøde d. 21.01.25 

Deltagere:  

Forældrevalgte: Tine Strange, Magnus Reffs Kramhøft, Julija Malickina, Stine Knudsen, 
Nanna Jochumsen, Nicolai Kristensen, Michael Koch (afbud) Daniella Althoff (afbud)Maja 
Simoni Gottliebsen.  

Eksterne: Thea Graabæk Knudsen (Solvang bib.) Vigdis Björk Finnsdóttir.  

Medarbejdervalgte: Anja Maria Schmelling (afbud) og Anders Andersen (afbud) 

Ledelsesrepræsentanter: Marck Tønnesen, Nicolai Ulnits (KKFO spec.) Snezana Letic (KKFO) 
og Gitte Bro Kastrup  

SB-møde på Dyvekeskolen 21.jan. 2025 kl. 16.15 – 19.30  

1. Godkendelse af dagsorden  
Godkendt  

2. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Godkendt   

3. Dialog om skolebestyrelsens fokus i 2025 
Der kom følgende input: 
 
• Visionsdage, hvor lærerne har pæd. dag og forældrene overtager undervisningen. 
• Folder/bog: hvad vil vi gerne være for en skole 
• Nyhedsbreve fra skolebestyrelsen – hvad kan skolen 
• Forældrene mere ind på Dyvekeskolen til arrangementer 
• Ordblindhed og talent, netværk i forhold til dette 
• Opdatering af kommunikationskanaler 
• Forældrebank til gæsteundervisning 
• Samarbejde med lokalområdet. 

 
4. Orientering om det kommende budget 2025  

I gang med at lægge et budget for året. Sværere end det plejer, da vi skal have indarbejdet 
Mangfoldige børnefællesskaber. Det kunne være fint hvis der var en eller flere der var 
interesseret i at være med i en følgegruppe. Maja meldte sig. Marck indkalder til 
budgetmøder. 

5. Tilbagemelding på tur til Island 2024  

Skolen var i dec. 2024 på en inspirationstur til Reykjavik. Der var i alt 17 deltagere med på 
turen, som var betalt af midler fra Erasmus programmet.  

Det var en rigtig god tur, både socialt og fagligt.  

 



6. Mangfoldige børnefælleskaber  

Det politiske udvalg – BUU i Københavns kommune, vedtog i juni 2024 en ny retning for 
folkeskolen i København. Det medfører, at flere børn end tidligere skal være i almen fremfor 
specialskoler. Det er en rigtig svær øvelse, som går i gang nu og forventes afsluttet i 2036. Der 
er i modsætning til tidligere forsøg afsat penge til at denne øvelse i højere grad skal lykkes.  

Skolebestyrelsen vil i de kommende år jævnligt have mangfoldige børnefællesskaber.   

7. Frikvarter i Remiseparken  

Skolen har i de sidste år haft mellemtrinet til at afholde frikvarterer i Remiseparken. Desværre 
modtager skolen jævnligt klagere fra områdets beboer i forhold til larm, ringe på dørene mm. 
Skolen vil gerne i dialog med f.eks. bestyrelserne, men det er ikke lykkes endnu. Skolens børn 
er meget glade for området og derfor ønsker skolen at der findes en god løsning, som alle kan 
være i.  

8. Beslutning om den kommende ferieplan 2025 – 2026  

Godkendt.  

9. Orientering om de kommende skolefester for skolens elever feb. 2025  

Der afholdes i år to skolefester for elever på Dyvekeskolen. Det er elevrådet som har været 
med til at planlægge festen, sammen med Vigdis og Kenny.  

Skolebestyrelsen godkender infobrevet til skolens forældre.  

Personalesituationen 

• Skolen har ansat en ny afdelingsleder til mellemtrinet. Hun hedder Sabine Cowan og 
begynder 1.feb. 2025.  

Nyt fra elevrådet 

• Elevrådet har lavet garderobe i kælderen med glemmetøj, som skal afhentes inden 
mandag. Herefter bliver resten afleveret til Lykkebasaren. 

Meddelelser fra medarbejderrepræsentanter 

• Personalet ønsker sig pædagogisk dag/weekend i det kommende skoleår.  

KKFO 

• Børnemiljøvurderig er færdig. Indsats omkring demokratiske processer. Arbejdet med 
demokratiske processer sat i gang i d forskellige værksteder. 

• Pædagog har sagt op. 
• KKFO´en er åben for børnehaverne om formiddagen. 

 



KKFO spec. kat. 1 

• Færdig med børnemiljøvurderingen er afleveret og der afventes svar. 
• Overvejelser omkring hvordan man arbejder med udskolingsbørnene som er blevet 

flere 

Eksterne 

Ingen meddelser  

Meddelelser fra udvalg  

Trafik/byggeudvalg: Magnus Reffs Kramhøft og Tine Strange  

Kontaktperson til KKFO: Nicolai Christensen  

Kontaktperson til special kat. 1: Julija Malickina og kat. 3: Maja Simoni Gottliebsen. 
Kontaktforældreudvalg: Stine Knudsen, Gitte Kastrup og Maja Simoni Gottliebsen.  

Arbejdsgruppe ” Hvad er Dyvekeskolen for en skole? ” Tine Strange og Marck Tønnesen  

10. Eventuelt  

Ingen meddelser  

Næste møde:  

27/3  

30/4  

19/6  

 

 

 


